
Referat Forretningsudvalgsmøde 

 

Sted:  Kollerup – tirsdag den 12. december 2017 kl. 19.45. 

Deltagere: Merete, Ole, KK og Pernille 

Afbud:  Stig 

 

Forkortelse FUM = forretningsudvalgsmøde 

Forkortelse FU = forretningsudvalg 

 

Dagsorden Referat 

1. Opfølgning sidste møde 
 

Oprydning festival: Der arbejdes stadig på at 
finde en ny ansvarlig koordinator.  
 
Vi skal have fokus på klubbens ressourcer 
generelt fremadrettet. Hvor meget kan vi gabe 
over i løbet af et år?  
 
Valg til klubhusudvalget:  
KK spørger Aage. 
 
O-track:  
Sørens ”gruppe” skal informeres, så de kan 
hjælpe (Pernille tager fat i Søren).  
 
De indkøbte computere fungerer godt.  
 

2. Udviklingsplan* (Organisation og 
kompetenceudvikling) 
 

Kørselsordning: Vi fortsætter med 
kørselsordningen som den er nu. Pernille laver 
opslag på hjemmeside, hvor reglerne 
opsummeres.  
 
Ikke o-løbs mæssige aktiviteter: Formanden 
finder ansvarlig person, når der er behov for 
det. Fx Hausgaard, her har Ole taget over for 
Bent.  
 
Hjemmeside: Pernille tjekker for tomme 
områder og kontakter ansvarlige.  
 

3. Forberedelse GF 
 

Forberedelse sker op til bestyrelsesmødet 15/1 
2018. 
 

4. Hausgaard koncert Ole Binder har kontakten med festivallen og har 



 oprettet på Gorm Event, så man kan melde sig 
på som hjælper. Der er også sendt mail rundt.  
 

5. Evt. 
 

Find vej i dagen 5. maj 2018: Bliver oppe i byen 
med sprint og oplevelser med Kongernes Jelling. 
KK/Merete koordinerer ift. tilladelseri byen. 
 
Deadline for beretninger er 5. januar jf. 
rundsendt mail.  
 
Pernille laver udkast til klubbens udviklingsplan 
baseret på møder hen over efteråret.  
 
Ole brugte et nyt tidtagningssystem til vores 
træningsløb. Det er nemt og fungere godt. 
Hedder MEOS. Kan med fordel anvendes ved 
træning/mindre arrangementer. Kolding laver 
evt. kursus i det. Alternativt kan Ole gøre det.  
 

6. Næste møde 
 

Næste møde er bestyrelsesmøde mandag den 
15/1 2018 (flyttet fra onsdag).  
 

 

 

 

 


